

RSK Innebandy

Styrelsemöte den 11 november 2013

Närvarande: Ulrica Malmgren, Anette Krii, Tomas Appelkvist, Jeanette Stark, och Andreas Mellstedt

1. Godkännande av dagordning.
2. Jeanette Stark utses som justerare.

3. Föregående protokoll
Genomgång av föregående protokoll.

4. Ekonomi

Det ekonomiska läget ser bra ut just nu enligt Andreas. Bra intäkter av försäljning av Newbody.. Fakturor på 3 matchflyttar har kommit och Andreas ska prata med Anita om matchflytten den 11 oktober, vilket vi anser att vi inte ska behöva betala.

5. Senior (Herr, U-lag, Damlag)

- **Damlag:** Vi pratade om hur vi löser matchvärdfrågan för Damlaget säsongen 2013/2014. Anette har gjort iordning ett förslag som innebär att styrelsen tar 2 matcher, P01 1 match, P03/04 1 match, F00/02 1 match och att Damlaget själva får lösa 2 av säsongens matcher. Förslaget revideras och Anette skickar sedan detta till Andreas som kommer att prata med Damlagets tränare Pär.

6. Junior/Ungdom

- **Distriktslag** Vi diskuterade vilka principer som gäller när RSK skickar ungdomar till uttagning till distriktslag. Hur mycket ska klubben betala och ska ungdomarna betala något själva? Ska styrelsens godkänna vem som ska skickas? Anette fick i uppdrag att gå igenom gamla protokoll och se om det finns något gammalt beslut på detta och så tar vi upp denna fråga vid nästa styrelsemöte.
- **Domare** Vi diskuterade domararvoden för våra föreningsdomare och beslutade följande. Ersättning ska vara 150 kr för en match i seriespel och 100 kr för match i sammandragsserie. Anette kontaktar Oscar Köhler för att få en domarlista samt en lista över vem som kommer döma i de olika matcherna under säsongen.
- **F03-04** Ett nytt flicklag är på gång att startas upp. Jättekul. Annelie Rasmussen ansvarar för detta enligt Jeanette.

7. Övrigt

- **DM** Dm för P01/02 helgen den 2-3 november blev lyckad. Totalt var 9 lag på plats och matcher pågick från 9.00-20.45 på lördagen och på söndagen var det 2 semifinaler och 1 final. Ekonomiskt gick det bra. Ca 9000 kr netto blev resultatet. Hört positivt från flera håll och vi får utvärdera om vi ska arrangera DM någon mer gång.
- **Årsmöte** Vi bestämde att årsmöte ska äga rum i Storsjöstugan söndagen den 12 januari kl. 18.00. Anette bokar stugan och frågar om Mariette kan ordna fika. Till årsmötet behöver lagen gjort sin årsberättelse.
- **Valberedning** P02 är valberedning. Vi kommer också att sondera terrängen själva på personer vi tror skulle passa i styrelsen. Denna fråga kommer att tas upp på vårt styrelsemöte 1/12-13. Jeanette bearbetar också föräldrar från våra olika lag som kan vara representant i en arbetsgrupp.

- **Julmarknad** Julmarknaden går av stapeln 8 december och P00 är ansvariga för ett försäljningsstånd för sektionen. Anette har talat med tränarna för P00 om detta och de har lovat att kontakta Cai Mellstedt före 15 november.
- **Materiel i hallen** Tomas har införskaffat visselpipor, så det ligger 4 st extra i kiosken. Tumstock och domarreglemente skall också finnas där. Anette ordnar domarreglementet och Tomas tumstock.

8. Styrelsemöte

Nästa styrelsemöte äger rum söndagen den 1 december kl. 16.00 på Kansliet..

Sekreterare: Anette Krii

Justerat av: Jeanette Stark